
 

Raad van bestuur PromBas – verslag van de vergadering van 16 

februari 2018 

Nemen deel aan het geschreven overleg :  

De heren A. Welvaarts, M. Verlinden, L. Lopez, P. Flament et JP. Delchef. 

Na ontvangst van een aangetekend schrijven van de club Kangoeroes Willebroek (2238) 

stellen de voorzitter en de secretaris van de raad van bestuur voor over te gaan tot een 

elektronische consultatie onder de bestuurders, dit gezien de dringendheid waarmee een 

beslissing dient genomen.   

Na verloop van voormelde consultatie overleggen de voorzitter en de secretaris met mekaar 

over de elementen van antwoord die zij naar de club Basket Namur Capitale (1969) zullen 

sturen. Deze worden finaal geformuleerd als volgt: 

«Ten gevolge van een aangetekend schrijven van de voorzitter van de club Kangoeroes 

Willebroek van heden vrijdag 16 februari 2018 -  in bijlage toegevoegd -  beslist de raad van 

bestuur het dossier van de speelster Asia Boyd te herbekijken, temeer daar de raad van 

bestuur er van overtuigd is dat nog andere clubs objecties zullen formuleren of klacht zullen 

neerleggen. 

Aldus, na grondig onderzoek van het dossier, consultatie van de raadslieden en rekening 

houdend met de consequenties van zijn beslissing van 07 februari omtrent de beker- en 

kampioenschapswedstrijden beslist de raad van bestuur, bij meerderheid, terug te komen op 

zijn beslissing die toeliet mevrouw Asia Boyd te kwalificeren voor de competitie 2017-2018.  

Bijgevolg is mevrouw Asia Boyd niet gekwalificeerd voor de reguliere competitie, niet voor de 

play offs en niet voor de beker van België voor dames. 

 

Voor de raad van bestuur  

Jean-Pierre Delchef, secretaris  


